
Protokół 

z odbytego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej 

w Opatowie w dniu 24.05.2023 r. 

Obecni na spotkaniu według załączonej listy obecności. Porządek posiedzenia: 

1. Informacja  z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na 

terenie Miasta i Gminy Opatów za 2022 rok. 

2. Sprawy różne. 

Spotkanie otworzył i przywitał zebranych Pan Waldemar Bocheński – Przewodniczący 

Komisji przystępując do przedstawienia porządku posiedzenia.  

Następnie oddał głos Panu Tomaszowi Pilch – inspektorowi ds. Bezpieczeństwa  

Porządku Publicznego, który przedstawił i omówił informację  z działalności 

Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Miasta i Gminy Opatów za 

2022 rok.  

Informacja w formie opisowej zawiera następujące zagadnienia: 

- przebieg walnych zebrań w OSP za rok 2022 na terenie działania Oddziału 

Miejsko– Gminnego Związku OSP RP; 

- udział w ćwiczeniach, zawodach, imprezach kulturalnych członków OSP; 

- stan przeszkolenia oraz potrzeby szkoleniowe członków OSP, kursy 

organizowane przez KP PSP; 

- ogólny stan przeszkolenia członków jednostek OSP z terenu Gminy Opatów; 

- gotowość bojowa jednostek OSP na terenie Miasta i Gminy Opatów; 

- wydatki z budżetu Gminy Opatów poniesione na ochronę ppoż. w 2022 roku; 

- statystyka zdarzeniowa na terenie Gminy Opatów na podstawie danych 

Państwowej Straży Pożarnej; 

- udział w zdarzeniach ratowniczych poszczególnych jednostek OSP z terenu 

gminy Opatów w 2022 roku. 

Żaden z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionej informacji. 

 

W punkcie sprawy różne Przewodniczący Komisji Pan Waldemar Bocheński poruszył 

temat wymiany oświetlenia na terenie gminy Opatów. Zdarzają się sytuacje, gdzie nie 

wszystkie lampy zostały wymienione w danej miejscowości.  

 



Radna Pani Magdalena Masternak zauważyła, że w niektórych miejscach lampy 

świecą już około godz. 17, gdy o tej porze roku jest całkiem widno. Sytuacja taka 

generuje koszty a nie ma potrzeby, aby o tej porze roku lampy zapalały się tak 

wcześnie.  

Burmistrz Pan Grzegorz Gajewski odpowiedział, że gmina będzie miała wpływ na 

sterowanie godzinami świecenia lamp po zakończeniu inwestycji przez firmę 

wymieniającą lampy. Jednakże takie sytuacje należy zgłaszać i przedstawiciele gminy 

będą w tej sprawie interweniować. 

Radna Magdalena Masternak nawiązała także do problemu mieszkańców Nikisiałki 

Dużej, którzy utracili dojazd do miejsca zamieszkania z uwagi na wytyczenie granicy 

działki sąsiada w drodze dojazdowej do ich zabudowań. Burmistrz Pan Marcin Słapek 

odpowiedział, że temat jest im znany i sprawa jest w toku załatwiania. 

Następnie głos zabrał Radny Marek Rysiak, który przedstawił sytuację z lampami 

w miejscowości Okalina, gdzie podobnie jak w kwestii poruszanej wcześniej przez 

Przewodniczącego Pana Waldemara Bocheńskiego, brakuje lamp, które nie są 

dokładane podczas ich wymiany.  

Burmistrz Pan Grzegorz Gajewski odpowiedział, że takie sytuacje mogą się zdarzać, że 

lampy są wymieniane sukcesywnie i będą wymienione wszystkie istniejące lampy, 

natomiast nie ma możliwości na tym etapie dołożenia nowych lamp w miejscach, 

gdzie ich aktualnie nie ma. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Sekretarz      Przewodniczący Komisji  

Magdalena Masternak    Waldemar Bocheński 


